
Tisztelt Valasztasi Bizottsag/ Kedves Hallgat6k! 

Szecsi Lilla Anna vagyok, elsoeves Novenyorvos hallgat6, Mezogazdasagi memokkent 

vegeztem a Magyar Agrar- es Elettudomanyi Egyetemen. 

Szeretnem megpalyazni a Szent Istvan Campus Hallgat6i Onkormanyzata a.Ital meghirdetett 

killdottgy(ilesi tag poziciot. Korabban nem voltam tag, viszont a tanulmanyaim vegehez 

kozeledve rajottem, hogy milyen j6 erzessel tolt el, ha valamivel hozzajarulhatok a 

rendezvenyek szinvonalahoz es a hallgat6k j6 kedvehez. 

Ketto g6lyataborban is reszt vettem csapatvezetokent, ezek utan kezdtem el erdeklodni 

a HOK irant. Megismertem nagyon sok uj embert, es elhataroztam, hogy szeretnek ennek a 

nyitott, segftokesz tarsasagnak a tagja lenni, hogy en is hozza tudjak tenni valamit a hallgat6i 

elethez. Februart6l en lettem az Egyetemi Fot6s Klub elnoke, rendszeresen szoktam a 

rendezvenyeken fot6zni. Ezaltal hiszem, hogy hasznos tagja lennek a Kommunikaci6s 

Munkacsoportnak. 

Szfvesen dolgozom csapatban, viszont onall6an is feltalalom magam, f gy alkalmasnak 

erzem magam, hogy a Szent Istvan Campus hallgat6inak erdekeit kepviseljem, hozzajaruljak 

az szfnvonalas rendezvenyek lebonyolitasahoz. 

2024.04.07. 



 Tisztelt Választási Bizottság! 

Kedves hallgatóság! 

Bardovics Péter vagyok ÁllattenyésztQ hallgató, elsQéves hallgatóként még nem sok 

rálátásom van a dolgokra de szeretnék minél inkább belelátni. Szeretném a hallgatóság 

érdekeit képviselni minden ügyben. Az egyetemi élet színesítésére és programok szervezésére 

a hallgatók részére, aktív szerepet szeretnék vállalni mivel mindenkinek fontosak az egyetemi 

éve és meghatározóak szeretném hogy minél több embernek tudjuk ezt az idQszagot 

gazdagítani élményekkel. A programok színesítése mellett az egyetem nagyon fontos feladata 

szerintem az ismeretség kialakítása ebben is szeretnék részt vállalni hogy minél több és minél 

sokszínqbb társaságok tudjanak kialakulni. Továbbá partner vagyok mindenben ami elQre 

mozdítja az egyetemet. 

Amiért szerintem alkalmas vagyok a feladtat ellátására szeretek csapatban dolgozni és 

obijektiven próbálom mindenki számára a legjobb döntést meghozni. Valamint elég gyorsan 

tanulok meg új dolgokat. 

 

Kösszönöm hogy elolvasták levelem! 



 

Tisztelt Választási Bizottság és Hallgatótársaim! 

Ezúton szeretnék pályázni a Magyar Agrár-és Élettudományi Egyetem Szent István Campus 

Hallgatói Önkormányzatának küldötti tisztségére.  

Békési Zsófia vagyok, jelenleg első éves turizmus-vendéglátás szakos hallgató. A szakon 

szerzett tudásomat a rendezvények szervezésében és lebonyolításában is tudnám kamatoztatni. 

Úgy gondolom, hogy a jó, összetartó, egymást segítő diákok közössége a tanulmányaikban is 

sikerre viszi a MATE hallgatóit. Már a gólyatáborban megfogott az egyetem összetartó, jó 

hangulatú diákközössége, amelyet én is szeretnék építeni a Hallgatói Önkormányzat 

képviselőjeként. A gólyatábor remek szervezését és lebonyolítását látva már akkor 

megfogalmazódott bennem, hogy én is tagja szeretnék lenni ennek a csapatnak. 

Segítettem a Hallgatói Önkormányzat munkáját, kipróbáltam magam a szervezési, előkészítési 

feladatokban. Részt vettem kishökösként a véradáson, Beerpong versenyeken, Educatio 

kiállításon, Felező kupán, Halloween esten, csillagtúrákon és a Campusok Ligáján. 

Nyitott és közvetlen vagyok, új ötletekkel és javaslatokkal nyugodtan forduljatok hozzám, akár 

a rendezvényekkel, vagy a diákélet javításával kapcsolatban. 

Törekszem majd arra, hogy a diákélet továbbra is ilyen színes és aktív legyen az egyetemen. 

Úgy érzem, hogy HÖK-küldöttként hozzá tudnék járulni kreatív, jó hangulatú, színes 

programok szervezéséhez. Célom, hogy olyan élményeket gyűjtsünk, melyek egy életre 

maradandó emléket jelentenek mindenkinek.          

 

2024. 04. 03. 

 

 

 



Motivációs levél

 Tisztelt Választási Bizottság/Hallgatók!

Ezúton szeretnék pályázni Magyar Agrár- és Élettudományi

Egyetem  Szent  István  Campus  Hallgatói  Önkormányzat

által meghirdetett pozícióra.

Boros  Blanka  vagyok,  jelenleg  elsőéves  Kereskedelem és

marketing alapszakos hallgató. Ebben a pár percben, pedig

meg szeretnélek győzni titeket miért, vagyok érdemes erre a

tisztségre. 

Az egész ötlet, hogy ennek a hallgatói közösségnek a tagja szeretnék lenni már gólyatáborban

megfogalmazódott bennem, amikor megláttam milyen összeszedett szervezésben van részünk.

Mivel  nagyon  érdekelt,  hogy mi  folyik  az  ehhez  hasonló  események  háttérszervezésében

elkezdtem kis HÖK-ösként tevékenykedni. Igy ide tudom sorolni a Halloween vagy Valéta

Bál segítését vagy akár a Vissza a sulidba való program teljesitését. Mindegyik részvételében

nagyon jól éreztem magamat, amit szeretnék továbbra is folytatni esetlegesen egy magasabb

szinten. 

Úgy gondolom, azért lennék alkalmas és hasznos tagja ennek a közösségnek, mert mindig is

fontosnak tartottam a jó hangulat megteremtését,  és azt is,  hogy bármilyen szituációból ki

lehet hozni a legjobbat. Ezeket a tapasztalatokat kamatoztatnám a közösség tagjaként.

Nagyon szépen köszönöm, hogy időt szántatok rám!

Köszönettel: Boros Blanka

2024. 04. 07.









Motivációs levél
Ezúton  szeretnék  jelentkezni  a  MATE-Szent  István  campus  által  meghirdetett  Hallgatói

képviselő pozíciójára.

Azért szeretnék idén is továbbra hallgatói képviselő lenni, mert úgy érzem eddigi egy éves

munkám  során  sokat  hozzá  tudtam  tenni  a  hallgatói  önkormányzat  munkájához  és

fejlődéséhez.  Továbbá  úgy  vélem  sokan  fordultak  hozzám  és  kerestek  meg  engem  a

problémájukkal,  amit  továbbítottam  társaim  felé  és  együtt  megoldást  kerestünk  az  adott

szituációra.

Célom továbbra is segíteni a campus szokásos, tradicionális  programjainak szervezését, az

újak kitalálását, kivitelezését és a hallgató társaim számára emlékezetessé tenni az itt töltött

idejüket.  Emellett  segíteni  hallgató  társaimat  a  tanulmányaik  során  esetlegesen  felmerülő

komplikációkban  és  megoldást  találni  ezekre,  mint  ahogy  már  az  elmúlt  egy  évben  is

sikeresen tettem társaimmal. Az egyetemünk programjaiban továbbra is lelkesen részt veszek

a  jövőben  is,  mint  ahogy  eddigiekben.  Vissza  a  sulidba  programunk  keretein  belül

nagykövetként fontosnak tartom a beiskolázást és a campusunk hírnevének népszerűsítését.

Továbbra is segítek a szociális helyzetfelmérő kérvények elbírálásában és ezzel a tettel is azon

vagyok/voltam, hogy hallgató társaim ehhez kapcsolatos felmerülő kérdéseire készségesen és

kompetensen tudjak válaszolni. 

Végül annyit jegyeznék még meg, hogy továbbra is szeretnék tagja lenni eme fantasztikus

csapatnak akikkel hasonló célunk van ezzel a pozícióval.

2024.03.27



Motivációs levél 
Tisztelt Választási Bizottság! 

Ezúton szeretném benyújtani pályázatomat a Magyar 

Agrár- és Élettudományi Egyetem Szent István Campus 

Hallgatói Önkormányzatának küldött tisztségére. 

Gubriánszky Réka vagyok, a Magyar Agrár-és 

Élettudományi Egyetem első éves emberi erőforrások 

alapszakos hallgatója. 2023 szeptemberében kezdtem 

tanulmányaimat az egyetemen és azóta igyekszem 

kishökösként mindenben részt venni. Élveztem ezeknek 

a programoknak a szervezését, a készülődést a lebonyolítást és a továbbiakban is szeretnék így 

cselekedni. Szeretek része lenni a dolgoknak és segíteni a csapat munkáját.  

Eddigi tapasztalataim alapján a HÖK-ben résztvevő tagok a hallgatók közösségi életét és 

tanulmányait is egyaránt segítik. Jó szociális és szervező készségekkel rendelkeznek, idejüket 

és energiájukat munkájuk során arra fordítják, hogy hallgatótársaiknak az egyetemi éveket egy 

igazán felejthetetlen, eredményes és kellemes élménnyé tegyék. Nyitottak, így mindenki 

szívesen fordul hozzájuk és támogatók is bármiféle kérdés merül fel. 

Ezen leírást igaznak gondolom magamra is és ezért szeretnék a Hallgatói Önkormányzat tagja 

lenni. 

 

 

 

2024.04.07.                                                                                Gubriánszky Réka 

 











Tisztelt Választó Bizottság, tisztelt Hallgatótársaim! 

Ezúton szeretnék a MATE Szent István Campus Hallgatói Önkormányzat Választási Bizottsága 

által meghirdetett „ Küldött „ pozícióra pályázni. 

Pernyész Józsefnek hívnak, harmadéves Mezőgazdasági mérnök hallgató vagyok. 21 éves, 

Szekszárdon születtem és oda is jártam iskolába, ahol már DÖK-ös tevékenységeket folytattam. 

Ezután a Bonyhádi Petőfi Sándor Evangélikus Gimnázium tanulója voltam és szintén a DÖK tagja. 

Amint idekerültem az egyetemre, az első pozitív élményem a Gólyatábor volt. Nagyon tettszett az 

a hangulat, az az odafigyelés, amit a csapatvezetőimtől kaptunk. A programokról nem is beszélve, 

amik nagyon változatos és jó csapatépítők voltak. Már az elején kialakult egy családias környezet, 

ami még a mai napig is tart. Szerencsére könnyen ismerkedem és könnyen megtalálom a közös 

hangot az emberekkel, ennek köszönhetően már a gólyatáborban nagyon sok új embert, barátot 

ismerhettem meg.  

 Azért is szeretnék a HÖK-be jelentkezni, mert mint már említettem, a gólyatábor nagyon pozitív 

hatással volt rám és úgy gondolom ezt az érzést minden gólyának át kell élnie. Már gondolkoztam 

rajta egy ideje, hogy ha lehetőségem lesz rá, hogy tegyek valamit a közösség érdekében, azzal élni 

fogok. Ez a lehetőség számomra HÖK. Szeretek másokon és másoknak segíteni és örömet okozni, 

valamint a jó ügyek mellet kiállni.  

Az elmúlt 2 évben aktívan résztvettem a Hallgatói Önkormányzat életében, illetve segítettem 

személyemmel a HÖK munkáját. Leginkább a rendezvény szervezésben és rendezvény 

lebonyolításban tevékenykedtem. Nagyon büszke vagyok arra, hogy egy jó, családias közösség  

tagja lehetek, illetve remélem, hogy még sok éven keresztül megszavazzák az ottlétem. Köszönöm 

a magunk mögött hagyott évet, mert nagyon sok felejthetetlen élménnyel gazdagodtam. 

Ha a hallgatók bizalmat szavaznak nekem, idén is mindent el fogok követni, hogy színesítsem az 

egyetemet és az egyetemi programokat.  

Tisztelettel: Pernyész József 

 



 
 

                                                                Szent István Campus Hallgatói Önkormányzat 

 

  

 

Motivációs levél 

 

Tisztelt Választási Bizottság/ Kedves Hallgatók!  

Pongrácz Zsófi vagyok, elsőéves növényorvos hallgató. 

Azért pályázom idén is Hࠀ伃K küldött pozícióra mert az a célom, hogy egyetemi éveinket 

maximálisan kihasználva elljük meg hallgatóként. Amennyiben bizalmat szavaztok nekem, 

igyekszem továbbra is azon dolgozni, hogy a programok/ események skáláját bővítsem, azok 

színvonalát emeljem, valamint a hallgatói életet színesebbé tegyem számotokra. Gimnazista 

korom óta részt veszek különböző rendezvények lebonyolításában, ilyenek a bálok és az egyéb 

sportesemények. Kommunikáció és közönségszervezés terén kiemelkedő készségekkel 

rendelkezem, ennek köszönhetően hamar és könnyen alakítok ki kapcsolatokat, fontos 

számomra a megértő közösség. Szeretném, ha a jövőben is aktívan tevékenykedhetnék a 

Hallgatói Önkormányzat keretein belül, ezzel megteremtve számotokra egy kellemes és mégis 

izgalmas hallgatói légkört. Jelenleg alelnöki pozíciót töltök be, emellett kommunikációs 

feladatok ellátásának is eleget teszek.  

Diáikként én is fontosnak tartom, hogy a tudás mellett olyan barátságokra és 

kapcsolatokra tehessünk szert az egyetemi programok által, melyek akár egy életen keresztül 

végig kísérhetnek bennünket. Úgy gondolom, hogy a Hࠀ伃K közössége megfelelő színteret 

biztosítana terveim további megvalósításához, ezért a következő évben még nagyobb részt 

szeretnék vállalni a programok szervezéséből azok lebonyolításából. Végső soron én csak a 

saját kis részemmel szeretném a Hࠀ伃K csapatát gazdagítani, mert tudjátok a MATE 

mindannyiunkkal lesz kerek egész. 

 

Gödöllő, 2024. április 7. 

Pongrácz Zsófia 

Növényorvos évfolyamfelelős, HÖK alelnök 

  Szent István Campus Hallgatói Önkormányzat 

Magyar Agrár- és Élettudományi Egyetem 









Tisztelt Hallgatótársaim! 

Tisztelt Választási Bizottság! 

Rédler Zalán vagyok, és ezúton szeretném benyújtani pályázatomat a Magyar Agrár- és 

Élettudományi Egyetem Szent István Campusának Hallgatói Önkormányzatának hallgatói 

képviselői pozíciójának betöltésére. 

2023 szeptemberében kezdtem meg tanulmányaimat egyetemünk gödöllői campusán, 

osztatlan agrármérnöki szakon, ahol azóta évfolyamfelelősi teendőket is végzek. Azonban más 

formában is szeretnék tenni hallgatótársaimért és az egyetemi közösségért, talán ez pályázatom 

beadásának legfőbb motivációja. 

Korábbi tanulmányaim során már töltöttem be hasonló készségeket igénylő pozíciókat, 

sikeresen szerveztem programokat és képviseltem mindenkori társaimat, most pedig szeretnék 

aktívabban részt venni az egyetem hallgatói életében és annak szervezésében is, hiszen 

mindannyiunk számára fontos, hogy a lehető legtartalmasabban és legélvezetesebben töltsük el 

egyetemi éveinket. 

Kiemelten fontosnak tartom egyetemünk népszerűsítését is a fiatalabb korosztályok körében. 

Ebben a tanévben már több alkalommal vettem részt az egyetem beiskolázási kampányában, de 

ezt eddig a Hallgatói Önkormányzattól függetlenül tettem. Örülnék, ha a jövőben a Hallgatói 

Önkormányzaton belül folytathatnám ezt a tevékenységet. 

Kiemelkedő kommunikációs készségekkel rendelkezem, melyeket a legnagyobb hazai 

kommunikációs versenyeken elért eredményeim is igazolnak. Ezen készségeimet pedig az 

egyetem népszerűsítése során is többször kamatoztattam már, hiszen több televíziós, rádiós és 

közösségi oldalakon való szereplésem is volt az elmúlt hónapokban. Felsőfokú, komplex 

nyelvvizsgám van angol nyelvből, így az idegennyelven való kommunikáció sem okoz 

számomra problémát. Ezeken túl pedig érvényes sajtóigazolvánnyal és EDCL bizonyítvánnyal 

is rendelkezem, illetve több éve foglalkozom hobbi szinten fotózással. 

Biztos vagyok benne, hogy ötleteimmel és munkámmal sokat tehetnék hallgatótársaimért, és 

hasznos tagja lennék a Hallgatói Önkormányzatnak. Remélem, hogy készségeimmel és eddigi 

tapasztalataimmal meggyőzhetek arról mindenkit, hogy alkalmas lehetek a betölteni kívánt 

pozícióra! 

 

Gödöllő, 2024.03.28. 

  ....................................   

 Rédler Zalán  



Tisztelt Valasztasi Bizottsag, tisztelt Hal1gat6tarsaim! 

Ezuton szeretnek a Szent Istvan Campus Hallgat6i Onkormanyzata altal meghirdetett 

kiildottgyfilesi tag pozfci6ra jelentkezni. 

Sebes Adam vagyok, masodeves Videkfejlesztesi Agrarmemok alapszakos hallgat6. 

A hallgat6i onkormanyzat munkajab61 2022-6ta kishokoskent, majd p6ttagkent, a 2023-as 

mandatumszerzesemet kovetoen pedig kiildottkent veszem ki a reszem. Ez id6 alatt szamos 

rendezveny megval6sftasaban reszt vettem, melyek soran igyekeztem a legjobb tudasom szerint 

eljarni. 

Celom tovabbra is a hallgat6k Godoll6n eltoltott eveinek megkonnyftese, szebbe tetele az 

erdekkepviseleti munkan es a HOK altal rendezett programokon keresztiil. A Szent Istvan Campus 

adottsagai orszagszinten kiemelked6ek, amit velemenyem szerint a lehet6 legnagyobb mertekben 

ki kell hasznalni annak erdekeben, hogy tovabb emeljiik a hallgat6i elet szfnvonalat. 

Remelem, hogy kell6keppen at tudtam adni a gondolataimat, es sikeriilt meggy6zni Onoket 

arr61, hogy alkalmas vagyok a meghirdetett pozfci6ra. Ha bizalmat szavaznak nekem, minden 

t6lem telhet6t meg fogok tenni a kozosseg erdekeben ! 

Koszonom, hogy id6t szakftottak a palyazatom elolvasasara! 

2024.04.07 



Tisztelt Választási Bizottság, Kedves Hallgatótársaim! 

Szilágyi Anna vagyok, negyedéves agrármérnök szakos hallgató. Évek óta tagja vagyok a 

Hallgatói Önkormányzatnak és ezt az utolsó egyetemi évemben sem szeretném máshogy. 

Számos rendezvényt (pl. Gólyatábor, Sörpong Estek, Matelimpia, Felező stb.) és tanulmányi 

kiállítást, nyílt napot tudhatok magam mögött, amiket mind imádtam megszervezni és 

lebonyolítani. 

A kommunikációs munkacsoport vezetőjeként nagyon fontosnak tartom, hogy a hallgatók 

mindenről tudjanak, legyen az tanulmányi ügyekkel kapcsolatos hír vagy zenés-táncos 

mulatság. Igyekeztem és továbbra is igyekszem mindent megtenni azért, hogy közösségi 

oldalaink naprakészek legyenek és ha a kedves Hallgatóság újra megválaszt, ez a következő 

évben is így lesz. 

Lehet, hogy az utolsó évemet töltöm az egyetem falain belül, de ettől függetlenül mindent 

megteszek a hallgatók tájékozottságáért. Szeretném, ha mindenki részt tudna venni a neki 

tetsző programokon, ugyanis egy nagy család vagyunk. Ha rajtam múlik, itt olyan nem lesz, 

hogy valaki egyedül, esetleg program nélkül érzi magát.  

Remélem, hogy pályázatom elnyeri a Választási Bizottság és a Hallgatók tetszését. 

 

Köszönettel. 

Szilágyi Anna 

 

s.k. 



Kedves Hallgató Sorstársaim!

Jómagam Szvitan Dorián volnék és pályázni merészeltem a Hallgatói Önkormányzat egyik 
képviselői szerepére. Szeretném megosztani veletek, hogy miért érzem, hogy alkalmas 
vagyok erre a fontos feladatra. 
Az egyik legfontosabb ok, hogy hiszek abban, hogy a diákélet kulcsfontosságú a diákok 
sikeréhez és jólétéhez. Az egyetemi évek az életünk egyik legfontosabb időszaka és nagyon 
fontos, hogy élvezzük ezt az időszakot és hogy a lehető legtöbbet hozzuk ki belőle. Az első 
félévemben már lehetőségem volt néhány hallgatói önkormányzat által szervezett eseményt a 
„kulisszák mögül” is megtapasztalni, amit nagy örömmel éltem át, ezért tudom, hogy 
boldogan és aktívan hozzájárulhatok a diákélet javításához és segíthetek abban, hogy az 
egyetem az egyik legjobb hely legyen a diákélet szempontjából. Hiszek abban, hogy a 
hallgatói önkormányzat egy fontos szereplő az egyetemi közösségben. Az egyetemi hallgatói 
önkormányzat képviselőjeként azt hiszem, hogy hozzájárulhatnék az egyetemi életünk jobbá 
tételéhez. A közösség tagjaként szeretnék dolgozni azon, hogy a diákok hangját tovább 
erősítsem az egyetemi vezetés felé, valamint támogatni a diákönkormányzatot a legjobb 
döntések meghozatalában.





Tolnai Zoltán Mátyás 

Tolnai Zoltán Mátyás 

Magyar Agrár- és Élettudományi Egyetem 

Megpályázott pozíció: Hallgatói Önkormányzat hallgatói képviselő pozíció, Szent 

István Campus 

 

Tisztelt Választási bizottság, Tisztelt hallgató társak! 

 

Ezúton szeretnék jelentkezni a Szent István Campus Hallgatói Önkormányzata által 

meghirdetett hallgatói képviselő pozíció választásra. Nagy örömmel és lelkesedéssel fordulok 

Önökhöz, hogy kifejezzem érdeklődésemet a hallgatói képviselő pozíció iránt. Hiszem, hogy 

képes vagyok pozitív változást hozni közösségünk számára, és elkötelezett vagyok azon 

dolgozni, hogy az egyetemi élmény mindenki számára még kiválóbb legyen. 

Igaz ez még csak a második félévem, de a hallgatói élet meghatározó részét képezi számomra 

az, hogy aktívan részt vegyek a közösségi eseményeken és projekteken, valamint, hogy 

támogassam és segítsem társaimat. A pozíció lehetőséget adna számomra arra, hogy még 

szélesebb körben tudjam megvalósítani ezeket a célokat és hozzájáruljak az egyetemi élet 

gazdagításához. Emellett már sok rendezvényen részt vettem segítőként, mint például: 

Nyíltnap, Gólyabál, Végzősbál, Pályaválaszási kiküldött (Vissza a sulidba program keretein 

belül. 

Magamat egy okos, magabiztos embernek tartom, aki szeret csapatban dolgozni és nagy 

megpróbáltatások közepette is ott van egy plusz segítőkézzel, hogy megoldják közösen a 

problémát. Korábbi tevékenységeim során volt alkalmam a HÖK tagjaival együtt dolgozni, 

amely megkönnyíthetné a közösmunkát a továbbiakban. 

Szeretek új emberekkel ismerkedni és megtalálom velük a közös hangot elég gyorsan és ez 

nagy előnyt jelent egy csoportos munkában is, ahol új tagok vagy segítők vesznek részt. 

Nagy lelkesedéssel és elkötelezettséggel várom, hogy részt vegyek a HÖK tevékenységekben 

és hozzájáruljak a közösségünk fejlődéséhez. Bízom benne, hogy lehetőséget kapok arra, 

hogy bemutassam, milyen erősen hiszek abban, hogy közösen képesek vagyunk pozitív 

változásokat elérni. 

 

Cserhátsurány, 2024.03.30. 



Motivációs levél hallgatói képviselői pozícióhoz

Tisztelt Szent István Campus Választási Bizottság!

Ezúton szeretnék pályázni a Magyar Agrár- és Élettudományi Egyetem Szent István Campus

Hallgatói  Önkormányzatának  küldötti  tisztségére.

Varga  Bence  Levente  vagyok,  másodéves  vidékfejlesztési  agrármérnök  hallgató.

Tavaly ilyenkor lettem először képviselő és az elmúlt évben számos egyetemi rendezvény

szervezésében  és  lebonyolításában  részt  vettem.

Azért döntöttem úgy, hogy újra küldöttnek jelentkezem, mivel közösségi embernek tartom

magam és úgy gondolom, hogy a tavalyi évhez hasonlóan a munkámmal hozzá tudnék járulni

a  hallgatói  önkormányzat  működéshez,  az  egyetem  magas  színvonalú  eseményeinek

megrendezésében.

Személyes tapasztalatom az, hogy sokunk számára fontosak az egyetemen töltött évek, ami a

tanulással  felálított  megfelelő  egyensúly  fenntartása  mellett  közéleti  tevékenységekben  is

színesül.Az egyetemen, de főleg a kollégiumokban egy nagy közösséget alkotunk és szükség

van olyan emberekre, akik ezt a közösséget összefogják. Mivel közösségi embernek tartom

magam,  úgy  gondolom   minden  készségem  megvan  ahhoz,  hogy  egy  ilyen  feladatkört

betöltsek.

Jelentkezésemmel  szeretném  tapasztalataimat  bővíteni,  új  kihívásokkal  szembenézni,  új

dolgokat tanulni, kapcsolataimat bővíteni és a hallgatók egyetemen töltött éveit emlékezetessé

tenni.

2024.04.05.


